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 صرفه جویی 759 هزار مترمکعب آب 
در منطقه شمال اردکان و میبد

یزد- صادقی مقدم: رییس اداره منابع آب شهرستان های اردکان و میبد از 
صرفه جویی 759 هزارم میلیون مترمکعب آب از منابع آب زیرزمینی ناشی از 
مجوزهای صادرشده در راستای اقدامات حفاظتی از ابتدای سالجاری تاکنون 

خبر داد.
» مصطفی وطنخواه« با اعلام این خبر، مجوزهای صادر شده در این مدت را 310 مورد شامل 
مجوزهای حفر، بهره برداری، تغییرمحل و لایروبی چاهها، حفر پیشکار قنوات، تعمیر منصوبات 

چاهها و تامین آب واحدهای صنعتی و دامی برشمرد.
به گفته وی از تعداد 302 حلقه چاه کشاورزی فعال در حوزه عملکرد این اداره تاکنون 237 حلقه 
معادل 78.5 درصد مجهز به کنتور هوشمند شده است و با برنامه ریزی انجام شده تا پایان سال 

اکثر چاههای فعال مجهز به کنتور خواهد شد.
وی همچنان اشاره کرد: از تعداد 142 حلقه چاه صنعتی فعال در محدوده شهرستان های اردکان 

و میبد   تاکنون 100 حلقه معادل 70 درصد مجهز به کنتورهوشمند شده است.
این مسئول همچنین برداشت سالیانه آب از چاههای فعال منطقه را 121 میلیون متر مکعب 
برشمرد و گفت: 98 میلیون متر مکعب در بخش کشاورزی، 13 میلیون مترمکعب در بخش 
صنعت و خدمات و 10 میلیون متر مکعب در بخش شرب و بهداشت سالیانه برداشت می شود.

وی با بیان اینکه در شهرستان های اردکان و میبد 25 دهنه چشمه و 212 رشته قنات دایر 
وجود دارد  گفت: از مجموع 237 دهنه چشمه و رشته قنات فعال نیز سالیانه حدود 20 میلیون متر 

مکعب تخلیه صورت می گیرد که کلا برای کشاورزی استفاده می شود.
وطنخواه تعداد چاههای غیرمجاز شناسایی شده در این مدت را 10 حلقه برشمرد و گفت: از این 

تعداد چاه، 9حلقه پر و یا مسدود شده است.

تحقق گازرسانی به ۶۶ روستا و ۸79 واحد صنعتی 
در آستانه سفر رئیس جمهور به یزد

 یزد- صادقی مقدم- رئیس روابط عمومی شرکت گاز استان یزد ، گازرسانی 
به ۸5 روســتای واجدالشرایط استان تا پایان ۱۴۰۲ با اعتبار ۳۰۰ میلیارد 
تومان را ازجمله دستاورد سفر استانی رئیس جمهور به یزد ذکر کرد و گفت: 
در راستای اجرای این مصوبه تاکنون ۶۶ روستا با هزینه ۲۱۶ میلیارد تومان 
از نعمت گازطبیعی برخوردار شده اند که در همین رابطه سه هزار مشترک را از 

این نعمت بهره مند کرده است.
وی با اشاره به در دست اجرا بودن گازرسانی به 13 روستای دیگر در قالب این مصوبه، افزود: 
عملیات گازرسانی به شش روستای باقیمانده نیز در مراحل تشریفات انتخاب پیمانکار ذی صلاح 
قرار دارد.بشیری همچنین از اختصاص پنج میلیارد تومان اعتبار جهت لوله کشی منازل افراد تحت 
پوشش کمیته امداد حضرت امام)ره( و بهزیستی استان خبر داد و گفت: تاکنون در این رابطه 
1.9 میلیارد تومان جهت 315 مددجو هزینه شده است.این مسئول از دیگر مصوبات سفر اول 
رئیس جمهور به یزد را اختصاص مبلغ ۶00 میلیارد تومان اعتبار جهت تکمیل گازرسانی به 1400 
واحد صنعتی عمده و جز استان تا پایان سال 1402 ذکر و  اعلام کرد: تاکنون 879 واحد صنعتی 

با اعتبار 288 میلیارد تومان از این سوخت پاک بهره مند شده اند.

امتحانات مدارس یزد در روز پنجشنبه لغو شد
یزد - صادقی مقدم - معاون سیاسی و امنیتی استاندار یزد گفت: هم زمان 
با سفر رئیس جمهور و هیات دولت به استان یزد، تمامی امتحانات مدارس 

استان در روز پنجشنبه ۲۲ دی ماه لغو و به زمان دیگری موکول شده است.
علی اکبر عزیزی با اعلام این خبر اظهار داشت: امتحانات درس هایی که قرار بود طبق برنامه در 

روز پنجشنبه برگزار شود به روزهای بعد، با حفظ شرایط مشابه منتقل می شود.
وی همچنین در خصوص فعالیت ادارات و دستگاه های اجرایی استان تصریح کرد: همه ادارات 

استان در روز پنجشنبه این هفته دایر و فعالیت آنها به صورت حضوری خواهد بود،
عزیزی یادآور شد: توجه به تشکیل میز خدمت در ادارات و افزایش مراجعات مردم هم زمان با 
سفر رئیس جمهور، روز پنجشنبه این هفته دورکاری ادارات لغو و حضور کارمندان در اداره الزامی 
است.وی همچنین در خصوص فعالیت دانشگاه های استان نیز اظهار داشت: هنوز زمان امتحانات 
دانشگاه ها شروع نشده، اما تعداد محدودی از مراکز دانشگاه ی در این روز امتحان دارند که برنامه 

امتحانی آن ها طبق روال انجام می شود.
دومین سفرهیات دولت روزهای پنجشنبه و جمعه هفته جاری به استان یزد انجام می شود و 

صبح روز پنجشنبه رییس جمهور در میدان امیرچخماق یزد سخنرانی می کند.

اخبار کوتاه 

کرمانشــاه - الهه فرهادی:سرپرست غله و خدمات 
بازرگانی استان کرمانشاه از عقد قرارداد با ۱۳ هزارو 

۲55 کشاورز کرمانشاهی خبرداد.
علی ملکشاهی کشت قراردادی را از مهمترین برنامه های وزارت 
جهاد کشاورزی در راستای اصلاح الگوی کشت و به تبع آن شرکت 
مــادر تخصصی بازرگانی دولتی ایران اعلام کرد و گفت: اســتان 
کرمانشاه همواره به عنوان یکی از قطب های بزرگ کشاورزی در 
کشــور شناخته می شود و سالانه با تولید مقدار قابل توجهی گندم 
علاوه بر تامین نیاز مصرف داخل استان در تامین گندم مورد نیاز سایر 
استان های کشور، نقش پر رنگی دارد و امسال نیز برنامه ریزی خوبی 
که در راهکار کشت قراردادی صورت گرفته است امیدواریم پیشرفت 
چشم گیری در اجرای برنامه های کلان دولت خدمتگزار و دستیابی 
به هدف خودکفایی پایدار در تولید گندم مورد نیاز کشور برداشته شود.
سرپرســت غله و خدمات بازرگانی استان کرمانشاه افزود: از زمان 
آغاز طرح تاکنون بیش از 13 هزارو 255 کشاورز گندمکار در استان 
کرمانشاه با سطح زیر کشت ۶1 هزارو 825 هکتار در این طرح بزرگ 
مشارکت داشته اند و امیدواریم تا پایان کشت امسال این رقم به بیش 

از 98 هزار هکتار افزایش یابد.

ملکشاهی از مزایای مشارکت کشاورزان در این طرح را بهره مندی 
از تخفیف در خرید کود، میزان آب بها، 50 درصد تخفیف در هزینه 
برق و دریافت مبلــغ 100 هزار تومان هزینه حمل به ازای هر تن 
محصول اعلام کرد و افزود: علاوه بر این مواردکشــاورزان گرانقدر 
از بیمه مزرعه و مشــاوره های فنی و مهندسی رایگان نیز از سوی 
کارشناسان خبره سازمان جهاد کشاورزی استان بهره مند خواهند شد.
این مقام مسئول اظهارداشت: شهرستان کرمانشاه با ثبت بیش از 
چهار هزارو 205 کشاورز و سطح زیر کشت 22 هزارو ۶28 هکتار در 
کل استان حائز رتبه اول می باشد و شهرستان های سرپل ذهاب، 

صحنه و هرسین در رتبه های بعدی قرار دارند.
ملکشــاهی در پایان ضمن تشکر از حمایت های ریاست محترم 
ســازمان جهاد کشــاورزی و تلاش های شبانه روزی کارشناسان 
این سازمان، از کشــاورزان گرانقدر که تا کنون برای مشارکت در 
این طرح بزرگ اقدام ننموده اند خواســت تــا با مراجعه به آدرس 
اینترنتــی Kermanshah.gtc.ir  و بارگذاری اطلاعات خود 
در ســامانه کاربردی کشت قراردادی گندم ، دولت را در اجرای این 
طرح بزرگ و تحقق هدف خودکفایی پایدار در تامین گندم مورد نیاز 

کشور یاری نمایند.

 معاون وزیر صمت و رئیس سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی 
ایران در این نشست گفت: برای ایجاد رفاه باید تولید ایجاد نمود آنهم تولید 

پایدار و این ظرفیت در مردم ما وجود دارد.
علی رسولیان خاطر نشان کرد: زمانی که  تولید  ما پایدار شود ،اشتغال نیز پایدار خواهد بود.

 وی با بیان اینکه منابع ما متکی به فعالین اقتصادی است افزود:  85 درصد از منابع  ما صرف 
هزینه های زیر ساختی می شود. رسولیان افزود: ما در سال گذشته منابع داخلی را دو برابر کردیم 

اما هنوز کسری  زیرساخت داریم.
وی در پایان یکی از مشــکلات عمده را  نظام مهندســی عنوان نمود و گفت:  نهضت 
کارگاه سازی در سطح کشور راه اندازی شده است و  تصمیم داریم در استان گیلان  نیز این 
کار را بررسی و  شروع کنیم ، ظرفیت شهرستان تالش نیز جهت انجام این کار مورد بررسی 

قرار خواهد گرفت.
 رسولیان افزود : در بحث صادرات جهت  راه اندازی کنسرسیوم صادراتی ) شرکت تخصصی 

صادرات( کمک های مالی لازم صورت خواهد گرفت.
 مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان گیلان نیز  گفت: شهرستان تالش به لحاظ 
اقلیمی دارای اراضی حاصلخیز است و به عنوان  قطب کشاورزی در صنعت تولید کیوی به 

شمار میرود.
محبوبی افزود: یکی از مشکلات تولیدکنندگان به خاطر مشکلات کشور روسیه  می باشد.

وی با بیان اینکه بســیاری از واحدهای صنعتی به صورت مجزا اقدام به صادرات کیوی 

می کنند خاطر نشان کرد:  برای رفع این  مشکل  با متخصصان بخش صادرات نشست هایی  
برگزار شده  و تصمیم گرفتیم خوشه صنعتی  ایجاد کنیم.  مدیر عامل شرکت شهرکهای 
صنعتی گیلان یادآور شد:  در نظر داریم  بازار ی مجزا از بازار روسیه در هندوستان ایجاد نماییم 

.وی همچنین از کمبود عرصه صنعتی در شهرستان تالش خبر داد.
محبوبی همچنین گفت برای 2۶0 واحد صنعتی اخطار فسخ را صادر کردیم.  فرماندار تالش 
نیز با بیان اینکه  شهرستان تالش به لحاظ زیبایی هایش  مانند نگینی می درخشد و قابلیت 
های بسیار زیادی دارد ، افزود:  در صورت برطرف شدن مشکلات، وجود پتانسیل های تالش 

می تواند جوابگوی بسیاری از نیازها باشد
وی همچنین از مشکل آب شرب  در شهرک صنعتی تالش  خبر داد و خواستار رفع این 
مشــکل شد.آشوری همچنین افزود : ســرمایه در گردش هم مورد نیاز واحدهای صنعتی 
می باشد.محمدیاری، نماینده مردم شهرستانهای تالش و رضوانشهر نیز در ادامه  با بیان اینکه  
ما باید جلوی بیکاری را بگیریم گفت: امروز  مشکل تغییر تولید پالت چوبی به پلاستیکی برای 

تولید کنندگان  منطقه تبدیل به یک معضل شده است.
  وی همچنین از ضرورت توسعه شهرک سکام رضوانشهر  خبر داد و خواستار پیگیری  
احداث شهرک صنعتی شماره 2 ماسال شد.محمد یاری یادآور شد:  انتظار میرود راه دسترسی 
شــهرک و واحدهای راکد شهرک ها تعیین تکلیف شود.وی  افزود: انتظار ما این است که  
شهرک صنعتی تخصصی سلولوزی در منطقه ایجاد شود و  در شهرستان تالش  منطقه آزاد 

داشته باشیم.

 کرمانشاه از استان های پیشرو 
در کشت قراردادی کشاورزان گندمکار است

 در نظر داریم  بازار ی مجزا از بازار روسیه 
در هندوستان ایجاد نماییم 

اصفهان_محسن راعی: مدیرعامل شرکت فولاد 
سفیددشــت چهارمحال و بختیاری اظهار کرد: 
طرح فولادسازی ما پیشرفت 9۴ درصدی داشته 
اســت و در فاز راه اندازی واحد اکسیژن هستیم و 
کمپرســورهای مرتبط با این بخش را راه اندازی 

کرده ایم.
 محمود ارباب زاده مدیرعامل شــرکت فولاد سفیددشــت 
چهارمحــال و بختیاری در خصوص میزان پیشــرفت طرح 
فولادسازی این شرکت اظهار کرد: طرح فولادسازی ما پیشرفت 
94 درصدی داشته است و در فاز راه اندازی واحد اکسیژن هستیم 
و کمپرســورهای مرتبط با این بخش را راه انــدازی کرده ایم. 
تجهیزات مرتبط با این بخش در حال راه اندازی است؛ بنابراین 
امیدوار هستیم که در بهمن ماه تولید اکسیژن را در واحد خود آغاز 
کنیم. این بخش اولین واحد راه اندازی شده مرتبط با طرح توسعه 
فولادســازی ما خواهد بود. با تصمیمات اخذشده فعالیت های 
مربوط به احداث واحد فولادسازی قوت گرفته و برنامه ما این 
است که تا پایان سال جاری اولین ذوب را از واحد فولادسازی 
بگیریم و در بخش ریخته گری نیز امیدوار هستیم که در خردادماه 
سال آینده، اولین تختال در این مجموعه تولید شود.مدیرعامل 
فولاد سفیددشت در خصوص عملکرد تولید این شرکت در سال 
جاری گفت: در ســال 1401 تولید ما در هفت ماهه ی نخست 
خوب بوده است؛ این تولید در فصل بهار بسیار خوب بوده و با ثبت 
سه رکورد متوالی تولید ماهانه، به رکورد تاریخی بالغ بر 85 هزار 
تن در ماه )در خرداد ســال جاری( رسید. اگرچه میزان تولید ما 
در تیــر و مرداد به دلیل محدودیت های مرتبط با مصرف برق 
افت داشت، اما خوشبختانه در شهریور و مهر موفق به پیشبرد 
برنامه مدنظر خود شده ایم و در مجموع توانستیم شش درصد 
بالاتر از برنامه پیش بینی شده، تولید داشته باشیم.مدیرعامل فولاد 
سفیددشت چهارمحال و بختیاری با ارائه جزئیات بیشتر گفت: 
برنامه اولیه ما برای امســال تولید 850 هزار تنی بوده است. با 
این حال، متأســفانه در تیر و مرداد با محدودیت های مرتبط با 

مصرف برق مواجه شدیم که اثر خود را روی تولید ما گذشت. 
امیدوار هستیم در ماه های باقی مانده از سال جاری بتوانیم تولید 
خود را افزایش دهیم و انشــاالله تا پایان سال از عدد 800 هزار 

تن عبور کنیم.
چالش تأمین گاز

ارباب زاده تصریح کرد: نگرانی حال حاضر ما محدودیت های 
مرتبط با تأمین گاز است که پیگیر این مسئله هستیم تا بتوانیم 
از مسئولان کشوری و استانی مجوز مورد نیاز را دریافت کنیم و 

محدودیت های اعمال شده را به حداقل برسانیم.
وی در خصوص برنامه های احتمالی این شرکت برای عملیات 
تعمیر و نگهداری نیز اظهار داشت: برنامه ما برای عملیات تعمیر و 

نگهداری برای زمانی برنامه ریزی شده است که محدودیت های 
مرتبط بــا گاز در بالاترین ســطح خود خواهد بــود. در اوج 
محدودیت ها در فصل ســرد سال، طی بازه زمانی بیست روزه 
ما عملیات تعمیر و نگهداری خواهیم داشت.مدیرعامل فولاد 
سفیددشت در خصوص کاهش تولید ناشی از محدودیت های گاز 
نیز گفت: میزان تولید ما در سال گذشته )سال 1400( 802 هزار 
تن بوده است اما در سال پیش از آن )سال 1399(، میزان تولید ما 
832 هزار تن بوده است. برنامه ما برای سال جاری )سال 1401( 

عبور از میزان تولید 800 هزار تن است.
سرمایه گذاری برای تنوع محصولات

محمود ارباب زاده در خصوص طرح ماشین ریخته گری بیلت 

نیز توضیحاتی ارائه کرد و گفت: ما با توجه به مازاد فاینانسی که 
وجود داشت تصمیم به افزایش ظرفیت واحد ریخته گری و تنوع 
محصولات گرفتیم. در همین راستا قرارداد مرتبط با یک واحد 
ریخته گری بیلت منعقد شد اما به دلیل مشکلات پیش آمده، 
روند اجرایی این طرح به کندی پیش رفت. خوشبختانه سرعت 
روند مرتبط با این کار از اردیبهشت امسال بیشتر شده و این کار 
در بخش خارجی، حدود 25 درصد پیشرفت داشته است. امیدوار 
هستیم که تا پایان سال تجهیزات خارجی مرتبط با این پروژه 
تأمین و وارد کشور شود. در کل ما با جدیت این پروژه را دنبال 
می کنیم و به دنبال این هستیم که بتوانیم خط تولید بیلت را فعال 
کنیم. در این بخش برنامه ما این است که طی 3۶ ماه، تولید خود 

را آغاز کنیم. ظرفیت تولید این بخش 800 هزار تن برآورد شده 
است که معادل همان میزان تختال تولیدی است.

برنامه ریزی برای افزایش ظرفیت تولید مذاب
مدیرعامل فولاد سفیددشت با ارائه جزئیاتی در خصوص راه های 
افزایش تولید ذوب این شرکت در آینده و مبنای اضافه شدن بیلت 
به تولیدات آن گفت: زمانی که واحد ریخته گری ما ظرفیتی بالاتر 
از کوره داشته باشد، ما می توانیم با تغییرات اعِمال شده در کوره 
و با استفاده از اکسیژن دهی بیشتر و اصلاحاتی بر روی فرآینده 
کوره، بهره وری تن بر ساعتِ کوره را افزایش دهیم. پیش بینی 
ما آن اســت که با اقدامات آتی و یک سری از اصلاحاتی که 
روی کوره قوس انجام می شود، ظرفیت مذاب ما به بیش از یک 
میلیون تن در سال خواهد رسید.ارباب زاده ادامه داد: نکته دیگر این 
است که با توجه به روند بازار، برخی مواقع قیمت اسلب به دلیل 
مازاد اسلب در بازار پایین می آید و ما در چنین شرایطی با داشتن 
خط بیلت می توانیم به راحتی محصولی تولید کنیم که هم در بازار 
از نظر قیمتی بالاتر باشد و هم نیاز بازار را تأمین کند. به همین 
دلیل این تنوع محصول به ما برای حضور در بازار فولاد کمک 
می کند.وی افزود: نکته دیگر این است که ما واحدهای بسیاری 
داریم که تولید میلگــرد انجام می دهند؛ یک واحد تولیدکننده 
میلگرد در نزدیکی کارخانه ما با تولید 400 هزار تن وجود دارد که 
ما با تولید محصول بیلت برای این کارخانه می توانیم هزینه های 
تولید آن را کاهش دهیم و در نتیجه بازار برای محصول بیلت ما 
وجــود دارد.ارباب زاده عنوان کرد: در مجموع، ما در نظر داریم با 
اصلاحات انجام شده چه در فرآیند کار و چه در دمش اکسیژن و 
نیز در صورت نیاز، اصلاحات در ترانس کوره، میزان تولید مذاب 
خود را به 1 میلیون تن تا 1 میلیون و 200 هزار تن برسانیم. البته 
ما طرح دیگری در ارتباط با کوره پاتیلی نیز داریم و قصد اضافه 
کردن آن به مجموعه را داریم. با این کار عمده عملیات تصفیه 
کــوره را به کوره پاتیلی انتقال خواهیم داد. با اضافه کردن یک 
کوره پاتیلی و انجام اصلاحات مورد نیاز، خواهیم توانست ظرفیت 

کوره را به یک میلیون و 200 هزار تن برسانیم.

زمان دقیق بهره برداری از واحد فولادسازی شرکت فولاد سفیددشت مشخص شد

یزد-صادقی مقدم :  استاندار یزد با بیان اینکه رئیس جمهور 
در دور دوم ســفر های استانی خود در تاریخ ۲۲ و ۲۳ دیماه 
در صدر هیاتی بلند پایه به استان یزد سفر خواهد کرد، گفت: 
طرح انتقال آب از خلیج فارس به استان، ابر طرح عمرانی و 

تمدنی یزد به شمار می آید.
»مهران فاطمی« با اشاره به سفر رئیس جمهور و هیات همراه به یزد در 
روزهــای 22 و 23 دی ماه گفت: این ســفر از مهمترین رویدادهای دولت 
ســیزدهم است که اتفاقات بســیار مهمی از انتقال آب تا حوزه مسکن و 

طرح های اقتصادی خواهد افتاد.
وی با بیان اینکه عملیات اجرایی انتقال آب از خلیج فارس به استان در این 
سفر رقم می خورد که ابرطرح عمرانی و تمدنی به شمار می آید و اعتبار آن تا 
سقف 150 هزار میلیارد تومان توسط دولت تامین می شود، افزود: آب، فصل 
مشترک مطالبات همه مردم استان با هر سلیقه ای در طول دهه های گذشته 

محسوب می شود که این آرزو در این سفر محقق خواهد شد.
فاطمی از افتتاح بالغ بر 180 مسکن نهضت ملی و آغاز عملیات واگذاری 
زمین های ویلایی و ساخت آن ها به عنوان دیگر برنامه این سفر یاد کرد و 
گفت: طرح های مختلفی در زمینه برق، افتتاح رسمی خط پدافندی آب، افتتاح 
طرح بزرگ صنعتی فولاد در بافق با اعتباری بالغ بر چهار هزار میلیارد تومان 

و همچنین افتتاح چندین واحد دیگر از برنامه های سفر رئیس جمهور است.
وی بــا تأکید بر این که در زمان اجتماع مردمی در میدان امیرچخماق که 
ساعت هشت صبح پنجشنبه برگزار می شود هم محلی برای دریافت نامه ها 
تدارک دیده شده است. گفت: رئیس جمهور به یک یا دو شهرستان محروم 
سفر و احتمالا در یکی از شهرستان ها اجتماع مردمی و گفت وگو با شهروندان 
را خواهند داشت.استاندار درباره شیوه انتقال مطالبات مردم به رئیس جمهور نیز 
خاطرنشان کرد: دو پویش توسط صدا و سیما با هدیه های خوبی راه اندازی 
شده است که می توان مطالبات مردم را به وسیله آن ها منتقل کرد، همچنین 
تمهیدی اندیشیده شده تا بهترین های این پویش با رئیس جمهور ملاقات 
کنند که امتیاز ویژه ای به شــمار می آید.مقام ارشد اجرایی استان با اشاره به 
تصویب هفت هزار و 700 میلیارد تومان مصوبه برای طرح های عمرانی در 
سفر اول رئیس جمهور گفت: از زمان سفر رئیس جمهور که کمتر از یکسال 
بود، دو هزار و 800 میلیارد تومان به صورت نقد به استان واریز شده که اکثر 
طرح ها فعال بوده و استان به یک کارگاه بزرگ عمرانی مبدل شده است.وی 
همچنین افزود: 13۶ واحد راکد در استان شناسایی شده که 7۶ واحد به چرخه 
تولید بازگشته و قرار است آقای رئیسی از آن ها بازدید کند و همچنین حجم 
سنگینی از سرمایه گذاری در حوزه اشتغال استان در این سفر رقم می خورد.

استاندار با اشاره به اینکه تعدادی از طرح ها افتتاح شده و تعدادی دیگر هم در 

دهه فجر و هفته دولت به بهره برداری می رسد، تصریح کرد: این طرح ها قرار 
است به تدریج تا سال 1403 تکمیل شود که ابلاغ بیش از یک سوم حجم 

اعتبارات، نشان دهنده قابل قبول بودن سرعت پیشرفت طرح هاست.
فاطمی درباره برگزاری نشســت هیئت دولت در یزد گفت: این که جلسه 
هیئت دولت در یزد تشکیل شود یا این که وزیران در شهرستان ها حضور یابند، 

هنوز قطعی نشده و تلاش ما بر برگزاری نشست هیئت دولت در یزد است.
مقام ارشد اجرایی استان در پاسخ به این سوال که آیا قرار است مصوبات 
جدیدی در این ســفر داشته باشیم، افزود: تمرکز در این سفر بر اینست که 
مصوبات به عنوان متمم و مکمل سفر اول باشد و برای طرح هایی که دچار 
مشکل مالی باشد، تدابیر اندیشیده شده و بیشتر تمرکز ما بر گرفتن مجوز به 
جای اعتبار مالی اســت.وی در ادامه افزود: اموال مازاد زیادی در بدنه دولت 
با حجم هزاران میلیارد تومان است که درصدد دریافت مجوز فروش آن ها 
هستیم تا همه مبلغ فروش به استان بازگردد و بتوانیم از این مبالغ در طرح های 
نیمه تمام استان بهره گیریم.استاندار در بخش پایانی سخنان خود گفت: دولت 
برای تامین آب پایدار و حفظ حیات در یزد کار بســیار بزرگی انجام داده و 
از مردم می خواهیم روحیه قدرشناســانه یزدی ها را در اجتماع بزرگ میدان 
امیرچقمــاق به نمایش بگذارند تا تصویری از همدلی و اصالت یزدی ها در 

رسانه های ملی و بین المللی مخابره شود.

با رویکرد اشــتغال پایدار در جامعه و با توجه به نقش بارز مناطق روستایی  و عشایری در تولید  و توسعه 
اقتصادی  از جمله اقتصاد کشاورزی روستاییان و عشایر همدان از آموزش های فنی و حرفه ای بهره مند شدند

به گزارش روابط عمومی اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان ، وهب مختاران،مدیرکل آموزش فنی و حرفه 
ای استان، با اشاره به اولویت سازمان آموزش فنی و حرفه ای  کشور در توانمندسازی و ارتقای مهارت روستاییان و مناطق 
محروم گفت: در همین راستا طی 9 ماه نخست سال جاری  سه هزار و 3۶1 نفر از روستاییان این استان آموزش های مهارتی 
را فراگرفتند.وی آموزش و ارتقای مهارت روستاییان را از عوامل اساسی و مهم در تقویت و پایداری توسعه روستایی دانست 
و بیان کرد: از سه هزار و 3۶1 نفر مهارت اموخته 170 نفر در کارگاههای عشایری دوره دیده اند. مختاران تصریح کرد: 84  
حرفه از جمله پرورش دهنده گیاهان دارویی ،پرورش دهنده زنبور عسل ،پیوند زن درختان باغی ، تعمیر کار اتومبیل گاز سوز 
،منبت کار دستی و .... با هدف افزایش بهره وری در سطح استان همدان به روستاییان و عشایر استان  ارائه شد. مدیر کل 
آموزش فنی و حرفه ای استان همدان: ارتقای سطح مهارتی روستاییان  را سوق به  سوی بهینه سازی روشه های تولیدی 
و بهره وری از امکانات عنوان کرد و افزود: ساکنان روستاها می توانند از طریق آموزش های مهارتی برای راه اندازی کسب 

و کار و مشاغل خانگی با هدف اشتغال زایی اقدام کنند.

مدیر عامل آب منطقه ای گلستان با حضور درجلسه مشترک شورای اداری استان و شهرستان 
آزادشهر که با حضور استاندار گلستان و تعدادی از مدیران کل استانی برگزار شد، گفت: اعتبارات 
پروژه آبرسانی به آزاد شهر طی سال ۱۴۰۰ افزایش قابل توجهی داشته است و از ۱.۱ میلیارد 

تومان در سال 99 به ۴۶ میلیارد تومان در سال ۱۴۰۰ افزایش یافته است.
مهندس سید محسن حسینی با بیان اینکه اعتبار این پروژه در سال 1401 تاکنون 10 میلیارد تومان اختصاص یافته 
است، گفت: برخی مشکلات اجتماعی در این طرح تاکنون مانع اجرای کامل آن شده است و رفع معارض با توجه به 
هماهنگی با دســتگاه های اجرائی در حال انجام است که امیدواریم  تا انتهای سال انجام شود.وی افزود: در بخش 
تثبیت بستر رودخانه ها و دیواره سازی ولایروبی رودخانه ها،اعتبار مورد نیاز برای حدود 10 کیلومتر دیواره سازی و 50 
کیلومتر لایروبی  150 میلیارد تومان است که در صورت تامین اعتبار انجام می شود.مهندس حسینی در ادامه با اشاره 
به اقدامات لازم جهت جلوگیری خسارت در سطح شهر وجلوگیری از ساخت و سازها گفت: باتوجه به بخشنامه رییس 
مدیران بحران کشور، لایروبی و پاکسازی رودخانه ها ومسیل ها داخل شهرها بعهده شهرداری ها و داخل روستاها 

بعهده دهیاری ها می باشد.

برنامه های دور دوم سفر رئیس جمهور به یزد تشریح شد

 سه هزار و 361 نفر از روستاییان و عشایر استان 
آموزش های مهارتی را فرا گرفتند

150 میلیارد تومان اعتبار برای مهندسی و ساماندهی 
رودخانه های شهرستان آزادشهر نیاز است

احیای ۳۹ واحد صنعتی و معدنی طی سال جاری در استان همدان
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان همدان گفت: 
در سال گذشته 5۰ واحد صنعتی و ۱۰ واحد معدنی و در سال 
جاری تاکنون ۳۰ واحد صنعتی و 9 واحد معدنی احیاء شده که 

در ماه های پیش رو بیشتر خواهد شد.
احمد شــانیان در نشست خبری با اصحاب رسانه با بیان اینکه با به روی 
کار آمدن دولت ســیزدهم یکی از موضوعاتی که در دستور کار قرار گرفت 
بازگرداندن واحدهای تولیدی به چرخه تولید و افزایش واحدهای تولیدی ست، 
اظهار کرد: یکی از اهداف اصلی ما احیای واحدهای صنعتی است.وی تصریح 
کرد: در ســال گذشته 50 واحد صنعتی و 10 واحد معدنی و در سال جاری 
تاکنون 30 واحد صنعتی و 9 واحد معدنی احیاء شده که در ماه های پیش رو 
بیشتر خواهد شد که نشان دهنده این است که فضای استان فضایی است 
که در حوزه توسعه اقتصادی روند رو به جلویی دارد.رئیس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان همدان با تاکید بر اینکه در وزارت صمت، همدان به 
عنوان یک الگو معرفی شده چرا که از استراتژی های مختلفی استفاده می کند 
که یکی از آنها جذب سرمایه گذار جدید و بازگرداندن خط از کارافتاده به تولید 
اســت، ادامه داد: در سال 1400 واحدهای احیا شده در دو فاز داخل شهر و 
خارج شهرک در نظر گرفتیم که به ایجاد ۶54 شغل در سال گذشته و در سال 

جدید نیز به 375 شغل منجر شد که در پایان سال متفاوت خواهد شد.وی 
با بیان اینکه استان همدان امسال متعهد است 40 واحد صنعتی به چرخه 
تولید بازگرداند، تاکید کرد: تا پایان سال این رقم محقق خواهد شد و دستاورد 
خوبی برای اســتان است.شانیان با بیان اینکه امید است، استان همدان به 
عنوان دومین استان در بحث احیای واحدهای تولیدی و همچنین در افزایش 
ظرفیت تولید به عنوان استان اول انتخاب شود، گفت: در جمیع شاخص های 
عملکردی در کارگروه تسهیل به عنوان دبیری این ستاد فعلا به عنوان رتبه 
ششم انتخاب شده ایم که تا پایان سال این آمار تغییر خواهد کرد.وی با بیان 

اینکه 18 دستگاه مستقیما با پویایی اقتصادی استان مرتبط هستند و وفاق و 
همدلی خوبی در این حوزه پیش آمده است، بیان کرد: باید همه کمک کنیم 
به عنوان یک مأمن خوب در راستای سرمایه گذاری در صنعت، صنایع معدنی 
و بازرگانی در غرب کشور شناخته شود.رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان همدان با بیان اینکه باید در سال آینده حداقل 5 کلان پروژه در حوزه 
صنایع  داشته باشیم، گفت: 85 درصد صنایع استان صنایع کوچک هستند و 
ما نیازمند تعریف پروژه های کلان هستیم و به دنبال این هستیم که مجموعه 
صنعتی استان به سمت صنایع کم آب بر حرکت کند.وی ادامه داد: در مجموع 
در طول 2 سال گذشته در استان همدان 100 واحد تولیدی، صنعتی و معدنی 
تعطیل به چرخه تولید بازگشته است و این تعداد تا پایان سال جاری به 110 
واحد خواهد رســید و 21 واحد تولیدی در استان در تملک بانک  ها قرار دارد 
که 5 مورد از این تعداد در حال فعالیت است.شانیان با بیان اینکه متاسفانه با 
تلاش های مستمر سرمایه گذار کارخانه کیوان باز هم خلف وعده کرده است، 
خاطرنشان کرد: مشکلات این واحد تولیدی در دستگاه قضا در حال پیگیری 
است و امیدواریم در اسرع وقت این مساله در دستگاه قضا حل شود و هیچ 
منعی در اســتان برای این واحد تولیدی به عنوان گره وجود ندارد و آمادگی 

داریم این واحد را ظرف 24 ساعت به چرخه تولید بازگردانیم.
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